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Onderwerp:  toelichting bij agendapunt 5: jaaroverzicht 

 

 

Inleiding 

In dit jaaroverzicht wordt kort stilgestaan bij de zaken die in 2024 gespeeld hebben: van 

bestuursvergaderingen tot onderlinge wedstrijden of clinics.  

 

Nieuwe bestuursleden 

Tijdens de ALV van 2024 zijn Tabe Annema en Tjitske Hofstede afgetreden als 

bestuursleden. Aan Tabe is het erelidmaatschap van de Survento Ruters toegekend. 

 

Als nieuwe voorzitter is gekozen Bart Veenhuizen, en als nieuw secretaris: Henk Verbunt. 

Deze laatste is ook belast met het beheer van de website en de Facebookpagina van de 

vereniging. 

 

Bestuursvergaderingen 

Het bestuur heeft in 2024 3 keer vergaderd. Onder andere is gesproken over het gebruik van 

social media, over te organiseren activiteiten, over de verplichte wijziging van de statuten en 

het ontwerpen van een nieuw logo. 

 

Georganiseerde activiteiten 

Er zijn in 2024 5 grote activiteiten georganiseerd: 

- op 15 maart 2024 een Algemene Ledenvergadering met aansluitend een gezellige 

bingo; 

- op 25 mei 2024 een springclinic parcoursgericht met Timmo de Vries; 

- op 22 juni 2024 een proevenclinic met Aleida Elzinga; 

- op 7 september 2024 een onderlinge wedstrijd, dressuur en springen; 

- op 28 december 2024 opnieuw een onderlinge wedstrijd dressuur en springen. 

 

De activiteiten zijn goed bezocht en er zijn positieve reacties op gekomen.  

 

Actualisatie website 

De website is in 2024 geactualiseerd: de nieuwe bestuursleden zijn voorgesteld, er is een 

activiteitenpagina gemaakt en er is een nieuwsoverzicht beschikbaar op de website. Ook is 

het inschrijfformulier voor nieuwe leden digitaal toegankelijk gemaakt.  

 

Ontwikkeling ledenaantal 

In januari 2024 waren er 55 leden van de vereniging (exclusief donateurs), eind december 

2024 waren dat er 60. Een aantal leden is gestopt, maar er zijn gelukkig ook een  aantal 

nieuwe leden bij gekomen.  

 

Samenvattend 

Al met al is het een mooi jaar geweest voor onze vereniging en we gaan ervan uit daarmee 

een goede bijdrage te hebben geleverd aan de paardensport in het algemeen, maar in het 

plezier met paarden voor onze leden in het bijzonder!  


